
Protokół nr 57/17 z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

w dniu 12.01.2017 r., godz. 10.00- 13.30. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Mateusz Bobek stwierdzając na podstawie listy 

obecności quorum. Spóźnienie zapowiedzieli radni: Krzysztof Szlaski, Adam Jakubowski. Nieobecny 

Andrzej Kościukiewicz. Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

     

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia  13.12.2017 r. 

 

W związku z tym, że do protokołu nie wniesiono żadnych zmian, protokół uważa się za przyjęty. 

 

4. Ustalenie planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu na rok 2018. 

 

Propozycje do planu pracy komisji zostały wniesione, zgodnie z  zał. Nr 3 do protokołu. 

 

Radny Jan Węglorz zaproponował komisji, aby radni w ramach tzw. czynnika społecznego mogli zostać  

włączeni  do odbiorów dot. inwestycji gminnych. Chodzi o dobrowolne włączanie się Radnych do 

wszelkich odbiorów, których dokonuje Gmina. W tym celu oczekuje się, aby  do  biura Rady Miejskiej  

wpływały informacje dot. planowanych  odbiorów, co  pozwoli   zainteresowanym radnym,  włączyć 

się do wybranego odbioru. 

 

---------------doszli Radni Krzysztof Szlaki oraz Adam jakubowski, godz. 9.45---------------------  

 

5. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.(brak) 

6. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

 

Przewodniczący komisji zapoznał radnych z bieżącą korespondencją w następujących sprawach:   

1) Posadowienie toalet, podmiot zainteresowany tym zagadnieniem spotka się w ramach 

komisji celem omówienia swojej propozycji.  

2) Sprawa pana Tomczaka, który uczestniczył w posiedzeniu komisji. Przewodniczący 

wyjaśnił zagadnienie, którego początki datuje się  jeszcze w  roku 1989, kiedy to 

zainteresowani otrzymali miejsce pod budowę garażu, otrzymując stosowne   

pozwolenie oraz zgodę. Ostatecznie okazało się jednak, że nie będzie tam  przebiegała  

druga nitka drogi wjazdowej, stało się to jednak w momencie, kiedy budowa obiektu 

była już  w 90 % wykonana. Ówcześnie zajmowała się tym Komisja Rewizyjna, chcąc 

wypracować jakieś kompromisowe rozwiązanie, ale do chwili obecnej problem ten nie 

został rozwiązany. Dzisiaj wiadomo, że druga nitka nie zostanie poprowadzana, a od 

2008 roku mamy również  informację, że Gmina nie ma możliwości  bezprzetargowego 

zbycia tego terenu. 

Pan Tomczak dodał, że aktualnie płaci podatek od nieruchomości, dzierżawa nie jest 

uiszczana. Aktualnie teren jest poddzierżawiany na magazyny. Aktualnie nie ma już 

umowy na ten obiekt, sprawa jest zawieszona.   



Radna Dorota Klucha wyraziła pogląd, że skoro Urząd dał pozwolenie na budowę , to 

powinien zwrócić nakłady, jednak nic się w tym zakresie nie dzieje, ciągnie się błąd za 

błędem, dzisiaj mamy bezumowne działania. Może powinni wypowiedzieć się 

prawnicy w tej sprawie, zaproponowała radna.  

Zdaniem Pana Tomczaka urząd zapewniał, że działka pozostanie do sprzedaży, i tak się 

stało w innych przypadkach, natomiast 2. działki nie zostały sprzedane.  Osobiście 

zainteresowany jest sprzedażą działki lub odkupieniem nakładów. Jeśli kupi,  będzie 

chciał zakończyć budowę , są 3 możliwości załatwienia tej sprawy, ale trzeba wykazać 

dobrą wolę.   

Pani Iwona Czyż wyraziła dezaprobatę dla faktu, że Urząd nie pobiera opłat z tytułu 

prowadzonej działalności. 

 

Radny Mateusz Bobek, po zasięgnięciu opinii na stanowisku pracy poinformował, że 

aktualnie sprawa znalazła swój finał w sądzie, dlatego należy wstrzymać się z opinią w 

tej sprawie. 

Radny  Bogusław Sytuła wnosi o monitorowanie tej sprawy na bieżąco, przy udziale 

merytorycznych pracowników.  
 

3) Przewodniczący odczytał pismo Hotelu Amber Balic w sprawie abolicji  opłaty za 

styczeń. Komisja nie widzi powodu, aby powracać do zagadnienia, skoro już została 

podjęta uchwała. 

4) Komisja zapoznała  się z pismem pani Dyrektor MDK w sprawie pomocy finansowej 

odnośnie remontu. Komisja widzi konieczność pomocy w tym zakresie.   

5) Progi zwalniające na Gryfa Pomorskiego Las. Zdaniem Komisji należy przede 

wszystkim egzekwować postępowanie mandatowe na tym odcinku. 

6) Pismo w sprawie studium, odbędzie się połączone posiedzenie komisji, gdzie sprawa 

będzie omawiana.  

7) Pismo w sprawie Tysiąclecia PP – proponuje się omówienie tego zagadnienia na 

połączonym posiedzeniu komisji  
 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

W związku z zakończeniem realizacji punktów porządku posiedzenie zakończono  

  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała 

M.Nurkowska   

                      

 

         Przewodniczący Komisji 

   

               Mateusz Bobek 


